

中央财经大学本科学生成绩评定办法

Undergraduate transcript grading policies of Central University of Finance and Economics

▲ 必修课和专业选修课的考核成绩采用百分制进行评定和最终登记（培养方案中另有规定的除外），成绩在 60 分（含）以上者方可取得该门课程的学分。

The grading of Compulsory courses and Elective courses adopts percentile system(unless otherwise specified in the training plan) to evaluate and record marks. Students with scores of 60 or over 60 will be granted the credits of corresponding courses.

▲ 通识教育选修课（任选）的成绩采用合格（P）、不合格（NP）两级制进行评定和最终登记。

The grading of general education elective course (Optional) adopts the two-level system of P and NP to evaluate and record marks.

▲ 非课堂教学课程（非授）考核采用优秀、良好、中等、及格、不及格 5 级评定和最终登记。

The grading of non-classroom course (Nonlecture) adopts the five-level system of excellent, good, moderate, pass and fail to evaluate and record marks.

▲ 学校采用加权平均分作为学生课程学习的综合评价指标。学分加权平均分的计算范围为学生修读的专业培养方案中规定采用百分制进行评定的必修课和专业选修课。学分加权平均分 = $\sum (\text{课程学分} \times \text{考试成绩}) / \sum \text{课程学分}$ 。

The university adopts GPA system as comprehensive assessment indexes of students' coursework study. The calculation range of GPA system means Compulsory courses and Elective courses that adopt percentile system regulated by the training plan. $GPA = \sum (\text{Credits} \times \text{Grade}) / \sum \text{Credits}$.

▲ 准予毕业、学位授予等工作需要等级制成绩时，参照下表进行成绩转换：

The following relations between different grading systems and grade points can be referred to when evaluating graduation, degree conferment etc.:

百分制 (Percentile System)	成绩等级 (Grade Level)	绩点系数 (Grade Points)	百分制 (Percentile System)	成绩等级 (Grade Level)	绩点系数 (Grade Points)
95-100	A+	4.5	90-94	A	4.0
85-89	B+	3.5	80-84	B	3.0
75-79	C+	2.5	70-74	C	2.0
65-69	D+	1.5	60-64	D	1.0
<60	F	0			

中央财经大学教务处

Teaching Affairs Office of Central University of Finance and Economics